TOMSETT ELEMENTARY JUNE 2025

The Week Ahead

Monday 9 Hot Lunch

Tuesday 10

Wednesday 11 Camp Jubilee Grade 6 & 7

Thursday 12 Camp Jubilee Grade 6 & 7 Busy Town 9-10am

Friday 13 Camp Jubilee Grade 6 & 7

Contact Info

Email: Tomsett@sd38.bc.ca

Phone: 604 668 6448

PAC Related: tomsettpac21@gmail.com

Sunscreen Policy

To promote safe and appropriate sunscreen use, students may now ONLY bring squeeze bottle sunscreen to school. We kindly ask that sunscreen be applied at home before arrival. If reapplication is necessary, it may be done in the classroom prior to heading for recess.

Thank you for your cooperation in helping us maintain a safe and healthy environment for all students.

Upcoming Events

- June 16: Parent Appreciation 8:15am / Sports Day Teams Cheers
- June 17: Beach Day (Whole School)
- Jun 18: Gr. 7 Day/ PAC Teacher Lunch
- Jun 19: Div 3 Playland Trip
- June 20: Sports Day Early Dismissal 1:45pm
- June 24: Immunization Day (Gr. K, 1, 6, & 7)
- June 25: Recognition Assembly
- June 26: Gr. 7 Farewell Assembly & 3rd Term
 Learning Updates Published
- June 27: Admin Day NO SCHOOL for Students

RECONCILIATION, EQUITY, DIVERSITY, INCLUSION DATES

JUNE 15

Filipino Hearitage Month: Italian Heritage Month: National Indigenous Month: Portuguese Heritage Month: Pride Season Begins

- 1-3 Shavuot
- 4 Inquiry Celebration
- 1-9 The Hajj
- 7 Eid al-Adha
- 16 Guru Arjan Martyrdom
- 21 National Indigenous People's Day
- 23 National Day of Remembrance for Victims of Terrorism
- 24 St. Jean-Baptiste Day
- 26 The Islamic New Year
- 27 Canadian Multiculturalism Day

Top School Teams

ieit		INDIVIDUALS SCHOOLS FAMILY	CORPORATE COMMUNITY		MAR
MARIL		L'ÉCOLE BILINGUE	Raised \$20,837	DONATE	
	2	CHARLES DICKENS DRAGONS	Raised ¢11 12<u>4</u>	DONATE	
	3	TOMSETT ELEMENTARY SCHOOL	Raised \$9,637	DONATE	

GOOD LUCK on your run!!! GO TOMSETT GO!!!



NOTICE OF LATE RETURN FORM – 2025/26

(Due to Extenuating Circumstances)

This form is to be completed for any student(s) who expects to return to school LATER THAN 12:00 pm Wednesday, Sep. 3, 2025, AND ON or BEFORE Sep. 10, 2025. Please complete this form and return to the school Principal before June 20, 2025. Please attach a letter that contains an explanation of the extenuating circumstances for returning late in September.

Student Last Name	Student First Name	Sept. Grade	

THE DATE OF RETURN TO SCHOOL for my child(ren) will be: ____

Please note that being absent at the start of the school year has the following ramifications for students:

1. Missed valuable instructional time, therefore missed valuable learning opportunities.

2. Missed valuable teacher and administrative explanations of expectations and routines for the course & school.

3. Missed valuable opportunities to make important social connections at the start of a school year.

4. If a student is not returning on or before September 10, 2025, a school cannot reserve a spot guaranteeing the ability to be enrolled in the school. There may be a need for placement at another school upon the student's late return.

In conclusion, the reason for a late return should only be for extremely extenuating circumstances.

In the event of an unforeseen critical family circumstance occurring on or after July 1, 2025 that causes an unexpected late return to the school, the parent must advise the school as soon as possible by email via the school website or by letter directed to the Principal.

School Email Address: tomsett@sd38.bc.ca

School Website: https://tomsett.sd38.bc.ca/

I understand that if my child does not return to school by September 11, 2025 they may lose their placement and may have to attend another school upon their late return.

Parent Signature:

Date:

免责声明:中文版本全文内容翻译自英文版本,仅做提供信息之用,不是正式具法律效力的文件。如有争议, 一切以英文版内容为准。特此说明。

RICHMOND 计划在**2025-202** 年延迟返校的学生必须填写的表格 (如遇突发严重家庭状况或紧急情况)

<u>任何一位学生如果有延迟返校打算,请填写这份表格并交还到学校办公室</u> 计划在2025年9月3日星期三中午12点以后、并且或者是在2025年9月10日当日或者之前返校

请在2025年6月20日前填妥这份表格并交还给学校校长,请随表格附上一封说明信,请在信中列出 在九月份开学后延迟返校的情况说明。

Student Last Name 学生姓	Student First Name 学生名	Sept. Grade 在九月份将入读的年级
	Student First Name 子王石	在九月顶村八英的牛级
		Sept. Grade
Student Last Name 学生姓	Student First Name 学生名	在九月份将入读的年级

我的孩子返回学校的日期将是_____

请注意,在新学年开始时就缺课将会对学生产生以下影响:

- 1) 错过了宝贵的教学时间,因此错失了宝贵的学习机会。
- (7) 错过了学校老师和行政管理人员对学校课程、日常安排、学校惯例以及学校对学生的期望等各方面所做的解释和说明。
- r) 错过了在新学期开始时建立重要社会关系的宝贵机会。
- ٤) 如果某位学生不能在 2025 年 9 月 10 日当日或者是在此之前返校,学校将不能保证为该名学生保留相应 入读名额。如果学生延迟返校,有可能需要安排该学生入读另外一所学校。

总之,延迟返校的原因应该只适用于特别情有可原的情况。

如果在 2025 年 7 月 1 日或者之后,学生因为不可预见的严重家庭情况或者意外而不得不延迟返校,家长必须尽快通过学校网站给校长发电子邮件,或者是直接写信通知学校。

学校的电邮地址: tomsett@sd38.bc.ca

学校的网址: https://tomsett.sd38.bc.ca/

我理解如果我的孩子未能在2025年9月10日前返校,他/她可能会失去现在入读学校的名额,也有可能在回来以后要去另一所学校就读。

家长签字:

日期:

免责声明:中文版本全文内容翻译自英文版本,仅做提供信息之用,不是正式具法律效力的文件。如有争议, 一切以英文版内容为准。特此说明。

Div 11 Biome Research

Last week, the learners in Div 11 completed their science research projects using Keynote presentations on the school laptops. They gathered, analyzed, and evaluated information related to the biome of their choice (arctic, rainforest, desert, marine, or grasslands) and applied their growing literacy and digital literacy skills to create thoughtful presentations.

Throughout the process, we engaged in many reflective conversations about research and communication:

- What is a way we can we effectively share our knowledge with an audience?
- How can we prepare for a presentation, independently or collaboratively?
- What makes a presentation engaging and meaningful, especially when it's about a topic we care about?